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Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

Nr 09/2010   w dniu 24 maja 2010r.          
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 18.40 

 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 
1. 
 

Sławomir Maciaszek 
- Przewodniczący Komisji Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Józef Sulikowski Obecny 

5. 
 Andrzej Wieczorek Obecny  

6. 
 Wiesław Ewertowski Obecny 

7. Grzegorz Owczarzak Nieobecny 

8. Jerzy Piasecki Obecny 

9. Andrzej Bielecki Obecny 

10. Krzysztof Migasiewicz Nieobecny 

11. Michał Piechocki Nieobecny 

12. Zbigniew Grabowski Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Grzegorz Owczarzak  
2. Krzysztof Migasiewicz 
3. Michał Piechocki  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Tomasz Kranc – Wicestarosta Wągrowiecki 
2. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu  
3. Anna Bosacka – zastępca kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami  
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Opiniowanie  materiałów na sesję.  
3. Porównanie płac w jednostkach powiatowych.  
4. Zakończenie posiedzenia.  
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2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
      KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW 

Nie odnotowano.   
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził Przewodniczący Komisji 
Sławomir Maciaszek. Podczas otwarcia obrad  obecnych było 9 członków Komisji Finansów, 
Obszarów Wiejskich i Strategii  Rozwoju Powiatu oraz  goście zaproszeni na posiedzenie /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu 
quorum oraz przyjęciu protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji (9 obecnych – 9 za / 0 
przeciw / 0 wstrzymujących się od głosu) S.Maciaszek oddał głos gościom w celu realizacji 
tematyki posiedzenia. 
 
2. Opiniowanie materiałów na sesję.  

 
a) Informacja o zasobach imieniu powiatu – Anna Bosacka  

Zastępca kierownika Wydziału omówiła szczegółowo dane przedłożone radnym w materiale 
informacyjnym. Po omówieniu zestawienia radny J.Sulikowski stwierdził, że według niego   
w informacji brakuje przykładów oraz opisów remontów  czy działań  budowlanych 
realizowanych w obiektach powiatowych. Z.Grabowski pytał o pojęcie środków trwałych. 
A.Bosacka wytłumaczyła pojęcie środków trwałych i poinformowała radnego, że do takich 
należy także sprzęt komputerowy będący na wyposażeniu jednostek. J.Sulikowski pytał  
o przyjęte w informacji wartości – czy pochodzą z dawnych operatów szacunkowych. 
A.Bosacka  odrzekła, że nie – przyjęto do informacji dane dotyczące wartości  z tego roku. 
Radny mówił, że radni powinni przy okazji tej informacji – mieć dane dotyczące przeglądów 
technicznych obiektów, wówczas wiedzieli by więcej o stanie technicznym obiektów. Radny 
mówił, że stan mienia to nie tylko wartość ale zagrożenia i remonty kapitalne.   Jednocześnie 
informował o problemach a MOW w Antoniewie. J.Piasecki zapytał z kolei o I LO w Wągrowcu. 
T.Kranc odpowiedział, że w LO kominy były zabezpieczone – i dodał – że  stan mienia to także 
zalecenia SANEPID-u.  T.Kranc uważa, że za stan techniczny odpowiadają zarządzający 
jednostkami.  To oni są odpowiedzialni za stany techniczne swych obiektów. Zakres i formuła 
informacji została przyjęta dawno i jest regulowana przepisami.       

 
b) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zajętej pod drogę 

powiatową – A.Bosacka 
Nieruchomość gruntowa w Żelicach wchodzi w skład drogi powiatowej 1490P. Stanowi  
aktualnie własność prywatną, dlatego w celu regulacji zasadne jest zakupienie tej działki. Nie 
odnotowano  zapytań czy uwag radnych.   
Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 9 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 

 
O godzinie 16.35 obrady opuszcza A.Bosacka. 
 

c) Projekt  uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
PW za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej, w tym przebiegu realizacji przedsięwzięć  oraz zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki 
zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury – D.Królczyk 

Zasady muszą zostać przyjęte, gdyż obowiązek taki wynika z przyjętej od 1 stycznia 2010r. 
ustawy o finansach publicznych. Zestawienie jest propozycją Zarządu Powiatu. Planowana jest 
zmiana projektu, która zostanie wprowadzona na sesję autopoprawką. Nie odnotowano  
zapytań czy uwag radnych.     
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Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 9 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 

 
d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XVII/76/2004 RPW z dnia 30 marca 2004r. w 

sprawie ustalenia WPI PW na 2010r. – T.Kranc  
 

Zakończenie procedury przetargowej przy przebudowie drogi Wapno – Damasławek i 
oszczędności z tego wynikające wprowadzone zostaną korektą w poszczególnych źródłach 
finansowania. Jednocześnie zwiększona zostaje kwota wydatków przeznaczonych na 
przebudowę ul. Bartodziejskiej w Wągrowcu. Nie odnotowano  zapytań czy uwag radnych.    

 
Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 6 – za / 0 – przeciw / 3 – wstrzymujących się od głosu]. 
 

 
e) Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wągrowieckiego na 2010r. – D.Królczyk   
 
Zmiany do budżetu dotyczą po stronie dochodów:  

• zmniejszenia o 1.523.548zł dotacji celowej z programów UE – dostosowanie do kwoty 
przetargowej, 

• zwiększenie o 440.219zł dotacji celowej w ramach programów UE na zadanie związane 
z integracją osób niepełnosprawnych i ich usamodzielnianiu. 

Po stronie wydatków dotyczą z kolei: 
• zmniejszenia kwoty po postępowaniu przetargowym remontu drogi Wapno – 

Damasławek i przeniesieniu ich na zadanie przebudowa ul. Bartodziejskiej i nowego 
zadania przebudowy ciągu drogowego Wągrowiec – Łęgowo – Długa Wieś – 
Przysieczyn, 

• przesunięciu 4.775zł w starostwie powiatowym w obrębie zadań statutowych, 
• zmniejszeniu w placówce opiekuńczo – wychowawczej kwoty  9.120zł na świadczenia 

osób fizycznych i przeniesieniu na projekt PCPR związany z osobami 
niepełnosprawnymi,   

•  zmniejszeniu o kwotę 20.752zł w rodzinach zastępczych na świadczenia osób 
fizycznych i przeniesieniu na projekt PCPR związany z osobami niepełnosprawnymi. 

Nie odnotowano  zapytań czy uwag radnych.    
 

Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 7 – za / 0 – przeciw / 2 – wstrzymujących się od głosu]. 

 
f) Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie WPOW w Wągrowcu – T.Kranc  

 
Zmiana statutu związana jest ze zwiększeniem liczby wychowanków w WPOW z 19 osób do 
30. Nie odnotowano zapytań czy uwag radnych. 
 
Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 9 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 
 

 
g) Dwa projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały o wyrażeniu zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego – T.Kranc   
 
Uchwały dotyczą przedłużenia na kolejne trzy lata wynajmu pomieszczeń w przychodni 
lekarskiej przy ulicy Kościuszki w Wągrowcu. Nie odnotowano zapytań czy uwag radnych. 

 
Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 9 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 
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h) Sprawozdanie Komisji ds. przeprowadzenia kontroli ZOZ w Wągrowcu – T.Kranc 
i) Projekt uchwały w sprawie określenia terminu przedstawienia informacji o sposobie, 

trybie i okresie realizacji zaleceń pokontrolnych przez dyrektora ZOZ w Wągrowcu – 
T.Kranc 

 
T.Kranc będący przewodniczącym Komisji Kontrolnej oraz Rady Społecznej Szpitala omówił 
Komisji wyniki badań kontrolnych za 2009r. i zasygnalizował, że do 30 czerwca dyrektor ma 
czas na odpowiedź dotyczącą zaleceń pokontrolnych.  S.Maciaszek zapytał o aktualną sytuację 
wągrowieckiego szpitala. T.Kranc odpowiedział, że za 4 miesiące br. szpital ma ok. 1.230.000zł 
straty. J.Piasecki zapytał, czy dyrektor zawarł kontrakty podstawowe z lekarzami,  które miałyby 
obowiązywać do 2011r. Radny zadał to pytanie, gdyż docierają do niego informacje, że nie 
zostały. T.Kranc odrzekł, że jego wiedza w tym temacie  jest taka, iż kontrakty podstawowe 
zostały zawarte a nie zostały zawarte kontrakty na dyżury. Te mają zostać podjęte do końca 
maja. Wicestarosta mówił także, że został zapewniony przez dyrekcję iż funkcjonowanie 
szpitala nie jest zagrożone. J.Piasecki informował radnych, że według jego informacji 
pielęgniarki są chętne do ustępstw i oszczędności jednak cały czas czekają na reakcję i decyzję 
lekarzy.       
 
Opinia pozytywna  
[9 obecnych / 9 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 

 
 

3. Porównanie płac w jednostkach powiatowych. -D.Królczyk 
 

Skarbnik Powiatu zaprezentowała radnym zestawienie porównawcze  płac w jednostkach 
organizacyjnych Powiatu Wągrowieckiego według planu na 24.05.2010r. D.Królczyk 
zaznaczyła,  że za wynagrodzenia i politykę kadrową odpowiadają szefowie jednostek. 
J.Sulikowski  wyrażał swój żal, że zestawienie nie jest na tyle szczegółowe jak by mógł 
oczekiwać. Radny oczekiwał, ze zestawienie będzie obejmować poszczególne grupy zawodowe  
w jednostkach. J.Piasecki także wskazywał, że takie porównanie choćby jednostek oświatowych 
byłoby bardzo wskazane.  
W wyniku dyskusji radnych przewodniczący S.Maciaszek postanowił poprosić Skarbnika  
o zestawienie o podobnym charakterze w układzie tabelarycznym jakie było przygotowane w 
tym temacie w 2008r. Zestawienie takie zostałoby przedstawione na jednym z najbliższym 
posiedzeniu Komisji.  
 
O godzinie  17.30 S.Maciaszek zarządza  10 – minutową przerwę w obradach – podczas której 
obrady opuszcza D.Królczyk.    

 
 

4. Zakończenie posiedzenia  
 
Przed zakończeniem posiedzenia S.Maciaszek korzystając z obecności wicestarosty poprosił o 
pytania do niego jeśli chodzi o pracę Zarządu Powiatu. J.Piasecki pytał o sprzedaż działek pod 
wągrowiecki Aquapark – czy będzie nowy przetarg i czy wycena jest ta sama? T.Kranc odrzekł, 
że będzie kolejny przetarg a cena jest taka sama jak wycena, czyli 1.300.000zł netto. 
Drugie pytanie J.Piaseckiego dotyczyło rozbiórki budynku po kolumnie transportu sanitarnego. 
Radny zwracał uwagę, że Komisje resortowe RPW nie dyskutowały realizacji takiego zadania. 
Pytał dodatkowo: na jaki cel to jest przeznaczone, jaki jest plan rozbiórki i kto za to zapłaci? 
T.Kranc odpowiedział, że to jest mały budynek. W tym miejscu ma powstać parking, zatoka dla 
autobusów  i droga dojazdowa do Aquaparku. Działania takie chce podjąć miasto Wągrowiec. 
Radny J.Piasecki pytał także o: ulgę dla przedsiębiorcy p. Kaisera – na jakiej podstawie ją 
podjęto i czy jest to zgodne z prawem oraz jak rozumieć tworzenie spółki po stacji SKiOPS. 
T.Kranc odpowiedział, że ulga została przyjęta, gdyż przedsiębiorca poniósł duże koszty 
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przywrócenia lokalowi należącemu do  powiatu właściwego stanu technicznego do działania. 
Jeśli chodzi o SKiOPS – pracownicy likwidowanego gospodarstwa pomocniczego chcą 
zawiązać spółkę pracowniczą aby utrzymać swoje miejsca pracy. J.Sulikowski prosił o 
rozszerzenie informacji o dofinansowanie w kwocie 500zł wyjazdu na olimpiadę. J.Springer 
dopytywał, czy to jest reprezentant Polski. T.Kranc odpowiedział, że nie ma wiedzy na ten 
temat i że informacja o tym szczegółowa zostanie przekazana do czasu sesji RPW.     
   
Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 18.40.   

 
 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania 
Odnotowano w opisie przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
Nie odnotowano 
 
4.3 Stanowiska 
Nie odnotowano  
  
4.4 Wnioski 
Nie odnotowano  
 

 
 

 

 

 

  ____________________________                            _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji   

 


